

# Notulen 75<sup>e</sup> ledenvergadering 25-09-23 van Handbalvereniging ODIS

Aanwezig: M.G. Schuler, M. van der Hoeven, S. Batist, M. Spaargaren, F. Koelewijn, S. Koelewijn, Rob Varekamp, Tamara Delhez, Coen Ammerlaan, Karin But, Nies Varekamp, Menno Mulder, Marjolein Verbraeken, Marlene van Veldhoven, Patrick Luiten, Petra van Marrewijk, Sandra Bol-van Paassen

Afgemeld: Ingrid van Paassen, Melissa v Beurden, Daphne van Os, Sanne Boeters, Merel van der Hoeven

- Rob heet iedereen welkom op de vergadering, en heeft geen bijzondere mededelingen.
- Notulen vorige ledenvergadering: Marjolein geeft aan nu Verbraeken te heten, en een tikfoutje... SC moet zijn TC. Waarvan notie genomen.
- Verslag van de voorzitter: Rob leest zijn verslag voor waarin hij vooral aangeeft dat we een serieuze vereniging zijn. Het verslag is na te lezen op de website.
- Verslag van de secretaris: Marcel geeft uitleg bij zijn laatste verslag. Hij is blij met het feit dat alle plekje's in bij de club bezet zijn, en dat we daarmee vergeleken bij veel andere verenigingen gelukkig kunnen zijn. Alle commissies werken keihard om de club in goede banen te leiden. Dat maakt het werk van de secretaris een eenvoudige klus.
- SC: Marjolein geeft aan dat er weinig verenigings-scheidsrechters zijn. Er worden nu 2 tot 3 duo's opgeleid. In januari starten weer 2-3 nieuwe duo's. Deze zijn dan klaar voor het buitenseizoen. Tegelijkertijd zal moeten worden gestart met het opleiden van B meiden tot jeugdscheidsrechters. Coen geeft aan wel bondsscheidsrechter te willen worden. Martijn zegt dat het scheidsrechteren een verplichting zou moeten zijn. Dit is echter al het geval. Niet iedereen vindt dat leuk, maar het moet toch.
- Wedstrijdcommissie: Karin doet verslag van de kampioenen van het afgelopen seizoen, en geeft aan dat er weer boetes worden uitgedeeld. Verzoek aan de coaches en teams om daar rekening mee te houden. Gevraagd wordt of de boete voor het team is, of voor de club. Dat hangt van de situatie af, maar is gelukkig nog niet voorgekomen.
- Activiteitencommissie: Heeft niet echt een verslag, maar iedereen geeft aan alle activiteiten te waarderen. Een goed geslaagd jaar wat dat betreft.
- Penningmeester: Manja doet verslag bij de gepresenteerde cijfers. Het resultaat is helaas negatief uitgevallen, en levert natuurlijk veel discussie op. Er worden veel vragen gesteld en ideeën aangedragen. Kloppen de gestegen kosten (zaalhuur) Moeten we op meer zaken afschrijven? Het antwoord van Manja is nee. Er zijn veel juist kleinere investeringen gedaan die direct zijn afgeboekt. Het echte probleem zijn de gestegen kosten. Zou de gemeente willen bijdragen? Rob geeft aan dit best te willen gaan informeren bij de gemeente. Vragen staat vrij. Zeker doen! Er zal moeten worden bezuinigd, en wellicht kunnen er meer sponsors gevonden worden. Ook ledenwerving kan helpen (actiepunt!). Wellicht is het mogelijk om ons eigen terrein te gebruiken in het binnenseizoen dmv een tent. Dat laatste biedt veel aanpassingen, en lijkt niet mogelijk. Wat zouden we kunnen organiseren om geld te genereren? Bingo, stratenvoetbal opnieuw introduceren.  
Hoeveel leden zijn er nu? 100 en een paar.  
Kunnen we sponsors na gaan bellen? In ieder geval op tijd factureren en contact houden. Dat lijkt met Tamara wel in orde te komen.  
Tamara vraagt om een lijst bordspponsors en wil graag iemand erbij.

- Coen vraagt waarom het pand een waarde vertegenwoordigt van 150000 op de balans. Dat is de WOZ waarde, en hoort op de balans thuis.
- Verslag van de kascontrolecommissie mbt het seizoen 21/22: Dat seizoen is goedgekeurd en de commissie raad de vergadering aan decharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid. De vergadering verleent hiermee decharge aan het bestuur.
- Martijn geeft aan zenuwachtig te worden van het resultaat, en geeft aan zijn toekomstig penningmeesterschap te heroverwegen. Het bestuur zal later met Martijn om tafel gaan zitten, en desnoods met hulp van een administratiekantoor de boel goed in kaart te brengen.
- De kascontrole 22/23 moet nog worden uitgevoerd. Ferry en Marjolein gaan dit uitvoeren met Menno als reserve. Zij gaan zsm bij Manja langs om de controle uit te voeren.
- Verkiezing kascontrolecommissie 23/24: Marjolein en Coen bieden zich aan, en worden aangesteld. Waarvoor dank.
- Vaststellen contributie: Zoals altijd volgt enige discussie met de volgende uitkomst voor het seizoen 23/24:
  - F-leeftijd 160,00
  - E-leeftijd 175,00
  - D-leeftijd 190,00
  - C-leeftijd 215,00
  - B-leeftijd 235,00
  - A-leeftijd 275,00
  - DS        300,00
- Rob verteld nog over zijn bevindingen mbt het nieuwe sportpark De Lier
- Vraag uit de vergadering: Kan er geen elektronisch slot ipv een sleuteladres? Geen goed idee.
- Karin: Volgend seizoen vieren we het 75-jarig bestaan. Wanneer vieren we dat? Het beste aan het begin van het seizoen.
- Ferry: Clubloten lopen goed, maar graag de presentjes klaar hebben liggen als de uitslag bekend word gemaakt. Liefst gelijk met een medaille.
- Menno: Kunnen de bomen langs het veld gesnoeid worden? Dan is er minder blad op het veld. Goed idee om bij de eerstvolgende schouw ter sprake te brengen.
- Niels: Is het een idee om een businessclub op te richten? Er was ooit een club van 100, die is echter langzaam leeggelopen en niet meer actief. Zeker wel een idee om nog eens te overwegen, maar er zijn veel zaken nog uit te voeren.
- Petra: Vraagt om een nieuwe wedstrijdbal. Deze word toegezegd, en Menno gaat dit regelen.
- Patrick: Kan er wellicht ooit met hars gespeeld gaan worden? Helaas is dit door Vreeloo uitgesloten. Ook andere hallen staan dit niet toe.
- Coen komt terug op een mogelijke club van 100, maar dan tegen kleinere bedragen en ook voor particulieren. Conclusie... Er moet echt iemand bij in de sponsorcommissie.

Rob sluit de vergadering, en bedankt ieder voor zijn of haar aanwezigheid. Laten we nog een drankje nemen, na praten en vooral weer positief de boel gaan oppakken.